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Ranst, 14 november 2017   Aan de Voorzitter van de gemeenteraad   aan de Gemeentesecretaris  Gustaaf Peetersstraat 7   2520 Ranst   Mevrouw, Mijnheer,    Graag had N-VA volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 20/11/2017   Wegenwerken  Interpellatie door Jan Dillen:  Toelichtende nota: 
Tijdens de maanden Oktober en November zijn er in onze gemeente heel wat wegenwerken uitgevoerd. In een aantal straten bestaat het nieuwe wegdek uit beton.  
Enkel vinden wij het spijtig dat er in die straten niet van de gelegenheid gebruik is gemaakt om een gescheiden rioolstelsel aan te leggen.  
Om een voorbeeld te stellen nemen we de Venweg. Via het Geoloket zonering- en uitvoeringsplannen stellen we vast dat er in deze straat riolering moet komen. Naar onze mening was dit de uitgelezen kans om een gescheiden rioolsysteem aan te leggen en om de huizen hierop aan te sluiten.   
 Onze vragen:  
1.   Wat is de reden waarom er niet gekozen werd om gelijktijdig met de heraanleg van de Venweg een gescheiden rioolsysteem aan te leggen? 
2.   Het wegdek bestaat uit beton dat een veel langere levensduur heeft dan asfalt vooraleer het versleten is. Wij gaan ervan uit dat het geen 40 jaar zal duren alvorens deze straat terug opengebroken zal worden om de riolering aan te leggen. Indien de aansluiting van de huizen nu niet onmiddellijk kon uitgevoerd worden, waarom is er dan niet geopteerd om in afwachting toch de rioolbuizen te leggen? 


